
Protokół z Sesji Roboczej
Forum Uczelni Technicznych

w Bielsku - Białej, 04 marca 2023 r.

Pierwsza Sesja Robocza Forum Uczelni Technicznych odbyła się 26 lutego 2012 roku.
Została zorganizowana we współpracy z Samorządem Studentów Akademii
Techniczno-Humanistycznej w Bielsku Białej. W Sesji Roboczej wzięło udział 29 delegatów
uczelni zrzeszonych w FUT. Do głosowania uprawnionych było 27 delegatów. Zjazd mógł
podejmować decyzje i uchwały.

1. Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący Forum Uczelni Technicznych, Bartosz Wiszniowski, otworzył pierwszą Sesję
Roboczą Forum Uczelni Technicznych w Kadencji 2023. Bartosz Wiszniowski podziękował
Samorządowi Studenckiemu Akademii Techniczno-Humanistycznej za organizację zjazdu
oraz przywitała gości.

2. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej FUT

Jakub Pruszyński ( Komisja Rewizyjnej) przedstawił w imieniu Roksany Gostomskiej, która
nie mogła być obecna podczas Sesji Roboczej, jej sprawozdanie z działalności w kadencji
2023.

3. Dyskusja w przedmiocie sprawozdania Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
FUT

Jakub Pruszyński ( Komisja Rewizyjnej) przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej dot.
przyznania absolutorium Roksany Gostomskiej. Jakub poinformował, że Komisja Rewizyjna
wnioskuje o przyznanie absolutorium Roksanie Gostomskiej.

4. Głosowanie nad udzieleniem absolutorium Przewodniczącej Komisji
Rewizyjnej FUT

Michał Rodowski (Przewodniczący Komisji Wyborczej) sprawdził status studenta wśród
delegatów oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania w sprawie przyznania absolutorium
dla Roksany Gostomskiej. Michał przypomniał, że absolutorium przyznawane jest
bezwzględną większością głosów. W głosowaniu oddano 27 głosów: 17 za, 4 przeciw 6
wstrzymało się. Roksana Gostomska otrzymała absolutorium.

5. Prezentacja kandydatów na Członka Komisji Rewizyjnej FUT

Michał Rodowski (Przewodniczący Komisji Wyborczej) poinformował, że do Komisji
Wyborczej wpłynęło 1 zgłoszenie kandydata na członka Komisji Rewizyjnej, Marty Tyrki
z Politechniki Krakowskiej. Michał poinformował że warunki zgłoszenia zostały spełnione.

6. Dyskusja w przedmiocie prezentacji kandydatów na Członka Komisji
Rewizyjnej FUT



Michał Rodowski (Przewodniczący Komisji Wyborczej) otworzył serię pytań do kandydatki.

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) pyta o pomysły na współpracę i wsparcie Prezydium
Forum Uczelni Technicznych.

Marta Tyrka (Politechnika Krakowska) odpowiada, że musi zapoznać się z systemem
wypracowanym przez Komisję Rewizyjną dotychczas. Dodaje, że zależy jej na uniknięciu
sytuacji, w której któryś z członków Prezydium nie otrzyma absolutorium.

Sandra Mulica (Uniwersytet Przyrodniczy we Wrocławiu) pyta jaką wartość, jednym słowem,
wniesie Marta do Komisji Rewizyjnej.

Marta Tyrka (Politechnika Krakowska) odpowiada, że jest to rzetelność

Mateusz Niziołek (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej kadencji 2022) pyta czym jest
uchwała i kto ją może podejmować.

Marta Tyrka (Politechnika Krakowska) odpowiada, że organem uchwałodawczym jest Zjazd
Forum Uczelni Technicznych natomiast uchwała to dokument regulujący pracę Forum.

Mateusz Niziołek (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej kadencji 2022) pyta kto dokonuje
wykładni Statutu

Marta Tyrka (Politechnika Krakowska) odpowiada, że w pierwszej kolejności jest to Zjazd
a następnie Komisja Rewizyjna.

Mateusz Niziołek (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej kadencji 2022) pyta, czy są kwestie
w Statucie, które uważa, że należy zmienić.

Marta Tyrka (Politechnika Krakowska) odpowiada, że powinna o tym teraz mówić, ze
względu na to, że jej zdanie może być rozbieżne ze zdaniem Pawła Świniarskiego i Jakuba
Pruszyńskiego.

7. Głosowanie nad wyborem Członka Komisji Rewizyjnej FUT

Michał Rodowski (Przewodniczący Komisji Wyborczej) poprosił o rozdanie kart do
głosowania. Oddano 27 głosów: 21 za, 4 przeciw, 2 wstrzymuję się.

8. Ogłoszenie wyników głosowania nad wyborem Członka Komisji Rewizyjnej
FUT

Michał Rodowski (Przewodniczący Komisji Wyborczej) ogłosił, że Marta Tyrka została
wybrana na członka Komisji Rewizyjnej.

9. Ukonstytuowanie się i wybór Przewodniczącego wśród wybranych członków
Komisji Rewizyjnej kadencji 2023.



Komisja Rewizyjna w nowym składzie - Marta Tyrka, Paweł Świniarski i Jakub Pruszyński
wybrali Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i został nim Paweł Świniarski.

10. Informacje od sekretarza

Arleta Tryka (Sekretarz) informuje o odbyciu oficjalnego spotkania Prezydium dnia 26
lutego, w którym uczestniczyła Komisja Rewizyjna. Ponadto, został przygotowany we
współpracy z Natalią Guzik, Informator, który trafiła do uczestników, którzy są pierwszy raz
na Zjeździe. Będzie on aktualizowany na bieżąco. Następnie Arleta prosi Przewodniczących
o bieżące uzupełnianie przesłanych ankiet. Ponadto Arleta pyta przewodniczących o to, czy
korzystają z kalendarza, który dla nich prowadzi i zachęca do korzystania z niego.

11. Budżet FUT

Szymon Łakomy (Prezydium) przedstawił planowany budżet Forum Uczelni Technicznych na
rok 2023.

12. Współpraca zewnętrzna

Szymon Łakomy (Prezydium) poinformował, że kontynuuje współpracę z Warszawskim
Instytutem Bankowości, od którego otrzymaliśmy 1600 zł.
Ponadto, nawiązał współpracę z firmą Absolvent, w ramach której promujemy ich
wydarzenie Talent Days, które odbędzie się w następujących miastach: Katowice, Wrocław,
Kraków i Warszawa.



Prowadzi również rozmowy z firmą Cospel, z którą współpracę prowadzi Politechnika
Koszalińska. Otrzymali oni personalizowaną ofertę na KoKoN.
Szymon podał do informacji, że został powołany zespół ds. współpracy zewnętrznej, do
którego należą Olga Gołacka z Politechniki Rzeszowskiej, Marta Wasilewska z Politechniki
Gdańskiej Szymon Gardocki ze Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie.
Pierwsze spotkanie online odbędzie się jeszcze w marcu.

13. POLIgon 2023

Emilia Ramatowska (Prezydium) informuje, że skontaktowała się z 20 ośrodkami w całej
Polsce i dokonując późniejszej selekcji razem z Bartoszem Wiszniowski i Szymonem
Łakomym wybrali Hotel Dobczyce, znajdujący się niedaleko Krakowa. Posiada on 6
budynków mieszkalnych, każdy po 8 pokoi, sale konferencyjne i restauracje. Przypomina, że
POLIgon odbędzie się w terminie 13-19.08.2023 r. Obecnie czekamy na draft umowy.

Marcin Witkowski (Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie) pyta, czy
cena ulegnie podwyższeniu.

Emilia Ramatowska odpowiada, że dołożymy wszelkich starań aby pozostać przy aktualnej
cenie ale podkreśla, że nie wszystko jest od nas zależne.

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) dodaje, że mimo tego, że cena zakwaterowania jest
podobna do cen zeszłorocznych to wszystkie inne elementy na tyle zdrożały, że na chwilę
obecną nie jesteśmy w stanie obiecać pozostania przy zeszłorocznej kwocie. Podamy ją
bliżej wydarzenia, kiedy będziemy mogli bazować na konkretach.

14. Inżynier Lider Zespołu

Emilia Ramatowska (Prezydium) informuje, że wydarzenie oparte jest na pakiecie szkoleń
we współpracy z Marcinem Styrną. Podkreśla, że jest to projekt skierowany do studentów.
Zgłosiło się do niego 9 Samorządów Studenckich natomiast w drodze selekcji biorąc pod
uwagę kolejność zgłoszeń oraz nieuczestniczenie w wydarzeniu w poprzednich latach,
wybrane zostały 4 Samorządy: Szkoła Główna Służby Pożarniczej w Warszawie, Politechnika
Białostocka, Politechnika Łódzka i Politechnika Poznańska. Emilia zaproponowała
Samorządom, które się nie dostały, wsparcie w pozyskaniu szkolenia ale we własnym
zakresie budżetowym.

15. Rozwiń swój samorząd

Emilia Ramatowska (Prezydium) informuje, że do projektu zgłosiło się 15 Samorządów
Studenckich, które mogły wybrać dwa z dostępnych tamatów: budowanie wizerunku,
organizacja projektów, rekrutacja do samorządu, dydaktyka i jakość kształcenia
i współpraca zewnętrzna. Samorządy dostały możliwość wyboru formy rozwoju, czy byłaby
to rozmowa w ramach moderowanego Open Space czy szkolenia. Emilia informuje również,
że wysłała do Przewodniczących zgłoszonych Samorządów pytania doprecyzowujące i prosi
o jak najszybsze odpowiedzi.



16. Projekt dot. wsparcia psychicznego

Emilia Ramatowska (Prezydium) projekt powrócił po dwóch latach. Będzie miał formę
ankiety dla studentów, pracowników oraz ogólnie uczelni. Ma na celu wskazanie, jaki
poziom wsparcia psychicznego oferują uczelnie techniczne odnosząc się do nauczania
zdalnego oraz czynniki ekonomiczne i ogólną sytuację na świecie. Emilia podaje do
informacji, że korzystamy z pomocy Tomasza Waleczko, a sama ankieta zostanie
przedstawiona przez Bartosza Wiszniowskiego podczas Konferencji Rektorów Polskich
Uczelni Technicznych z prośbą o jej udostępnienie. Ankieta będzie dostępna w trzech
językach: polskim, angielskim i ukraińskim. Wyniki opracowane przez TOmasza Waleczko
wskażą jak wsparcie psychologiczne jest ważne, na których uczelniach go brakuje i co
można w tym zakresie rozwijać.

Sandra Mulica (Uniwersytet Przyrodniczy we Wrocławiu) pyta, czy zamysłem Emilii jest
akcja informacyjna na mediach społecznościowych czy bardziej szkoleniowa w formie
webinarów.

Emilia Ramatowska odpowiada, że w ramach projektu będzie udostępniona ankieta, która
będzie zbierać informacje na temat poziomu oferowanego wsparcia psychicznego.

Aleksandra Zmuda Trzebiatowska (Przewodnicząca FUT kadencji 2022) pyta o możliwość
udostępnienia przez Emilię pytań, które zostaną zawarte w ankiecie.

Emilia Ramatowska (Prezydium) odpowiada, że jeżeli Przewodniczący wyrażą chęć
zobaczenia pytań to prosi o kontakt i zostaną one przesłane drogą mailową.

Rafał Tyczyński (Szkoła Główna Służby Pożarniczej w Warszawie) pyta, na co zostaną
wydane środki finansowe, które na projekt przeznaczone są w budżecie.

Emilia Ramatowska (Prezydium) odpowiada, że ta kwota jest przeznaczona na
wynagrodzenie dla Tomasza Waleczko.

Rafał Pyżalski (Politechnika Warszawska) zauważa, że wiele uczelni, w tym Politechnika
Warszawska, ma dział badań i analiz, który zrobiłby to za darmo. Ponadto pyta, jakie kroki
zostaną podjęte po zebraniu wyników.

Emilia Ramatowska (Prezydium) odpowiada, że Bartosz Wiszniowski zaprezentuje wyniki
podczas Konferencji Rektorów Polskich Uczelni Technicznych oraz rozpocznie dyskusję na
ten temat.

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) dodaje, że projekt powstał w porozumieniu
z Konferencją Rektorów Polskich Uczelni Technicznych, którego ideą miało być
przedstawienie Rektorom wyników badań nad zdrowiem psychicznym oraz oferowanym
wsparciem.

Marcin Witkowski (Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie)
proponuje, aby Forum Uczelni Technicznych wykorzystało wyniki do stworzenia kampanii
informacyjnej.



Emilia Ramatowska (Prezydium) aprobuje podany pomysł.

17. Konferencja dot. opiniowania programów studiów i spraw socjalnych

Maciej Gacek (Prezydium) informuje, że konferencja jest na ostatnim etapie przygotowań.
Aktualnie oczekujemy na ostateczne rozliczenia.

Dorota Nagórska (Prezydium) podaje do informacji, że na ścieżkę opiniowania programów
studiów zapisanych jest 25 osób natomiast pomocy socjalnej 17. Ponadto, uczestnicy do
końca przyszłego tygodnia otrzymają infopack.

18. Sytuacja z praktykami na wydziałach architektury

Dorota Nagórska (Prezydium) informuje, że otrzymała zgłoszenie od studentki kierunku
architektonicznego, że studia zostały wydłużone o cały semestr praktyk. Odbyło się
spotkanie, na którym wypracowali dwa najczęstsze problemy: brak miejsc do
przeprowadzenia praktyk oraz brak ujednoliconych zasad zaliczeń. Dorota jest w trakcie
opracowywania podsumowania, które zostanie przekazane na Konferencji Rektorów
Polskich Uczelni Technicznych.

19. Sprawy dydaktyczne

Dorota Nagórska (Prezydium) informuje, że ministerstwo stworzyło propozycję zmian w
rozporządzeniu dotyczącym współczynników kosztochłonności w poszczególnych
dziedzinach naukowych oraz artystycznych. Finansowanie dziedziny inżynieryjno -
technicznej zmniejszyłoby się. Stąd zostało wystosowane pismo do Parlamentu Studentów
Rzeczypospolitej Polskiej o utrzymanie aktualnych wskaźników i obecnie czekamy na
odpowiedź.
Ponadto Dorota zapowiada spotkanie obszarowe dla osób zajmujących się dydaktyką, na
którym zostaną poruszone między innymi kwestie Rzeczników Praw Studenta.

20. Promocja FUT

Natalia Guzik (Prezydium) informuje, że na za pośrednictwem Instagrama przedstawiła
Prezydium i Komisję Rewizyjną kadencji 2023, relacjonuje spotkania Prezydium oraz
przygotowała prezentację na Radę Studentów dla Bartosza Wiszniowskiego. Ponadto
razem z Sekretarzem - Arletą Tryka, przygotowała Informator, który następnie został
przesłany do uczestników, którzy są pierwszy raz na Zjeździe. Natalia przypomina, że
Przewodniczący otrzymali od niej prezentację z informacją, że poszukuje osób do zespołu
promocji i zachęca do dołączenia do niego.

21. Zespoły robocze

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) informuje, że po Zjeździe ruszą prace nad
kierunkami rozwoju i dodaje, że jeżeli ktoś wyraża chęci pomocy to można się zgłosić przez
formularz, który Przewodniczący otrzymali drogą mailową.



Zespół ds. zmian statutu również rozpocznie swoje prace i przewiduje, że nowy statut
zostanie poddany głosowaniu podczas Zjazdu w październiku.

Aleksandra Zmuda Trzebiatowska (Przewodnicząca FUT kadencji 2022) pyta, czy do zespołu
zajmującego się kierunkami rozwoju mogą zgłaszać się osoby zasiadające we Władzach
Statutowych w poprzednich latach.

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) potwierdza oraz dodaje, że bardzo liczy na ich
wsparcie.

22. Sprawy bieżące

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) informuje, że otrzymaliśmy stanowisko Parlamentu
Studentów Rzeczypospolitej Polskiej na temat proponowanych zmian w ustawie. Dodaje, że
być może w tym roku będzie znowu nowelizacja ustawy ale nie posiada aktualnie żadnych
konkretów.

Kacper Teterka (Pełnomocnik ds. IT) informuje, że Parlament Studentów Rzeczypospolitej
Polskiej przenosi się na Microsofta. Dla Przewodniczących nie będzie żadnych zmian,
natomiast Prezydium będzie musiało przenieść wszystkie dane, co będzie długim
procesem. Dodaje również, że strona internetowa Forum Uczelni Technicznych została
dostosowana dla osób z niepełnosprawnościami. Kacper przypomina, że można się do niego
zgłaszać w celu otrzymania dostępu do Atrio - dysku z dokumentami, w tym archiwalnymi.

23. Informacje od PSRP

Ewa Staruch (członek Rady Wykonawczej Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej
ds. współpraca z otoczeniem). Obecnie jest po drugim posiedzeniu Rady Studentów.
Informuje, że Mateusz Kuliński został powołany Rzecznikiem Praw Studenta kolejną
kadencję. Ponadto została powołana Pełnomocniczka ds. współpracy z Ukrainą. Dodaje, że
niebawem ruszy rejestracja na Krajową Konferencję, która w tym roku będzie miała nową
formę ułatwiającą późniejszą płatność.

24. Informacje od Komisji Rewizyjnej

Paweł Świniarski (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) informuje, że zgodnie z listą
obecności, prawo głosu odzyskuje Politechnika Częstochowska. Paweł podaje do
wiadomości również, że odbył spotkanie z Szymonem Łakomym oraz Bartoszem
Wiszniowskim w sprawie budżetu. Dodaje, że odbędzie się spotkanie otwarte zespołu
pracującego nad zmianami w statucie. Informuje również o ankiecie do Przewodniczących,
dotyczącej współpracy z Prezydium.

25. Wolne wnioski

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) zadaje pytanie uczestnikom Sesji o interesujące ich
szkolenia podczas Zjazdów.



Katarzyna Ptaszyńska (Politechnika Śląska) proponuje temat istoty samorządności
i współpracy z władzami uczelni.

Anna Sulecka (Politechnika Gdańska) proponuje szkolenia z grafik podkreślając, aby nie
bazować jedynie na programie Canva.

Monika Fils (Politechnika Białostocka) proponuje temat marketingu i promocji.

Kacper Teterka (Pełnomocnik ds. IT) proponuje temat wystąpień publicznych.

Marcin Witkowski (Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie) pyta,
o przeznaczenie w budżecie 13 tysięcy złotych na delegacje.

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) odpowiada, że zostanie opłacony pobyt poprzednie
Prezydium i Komisja Rewizyjna co jest już tradycją, a także pobyt Ewy Staruch i Pawła
Świniarskiego
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